
 
 

 
 
S´han posat les bases per la temporada que ve. 
 
 El president de la Ribetana Club Futbol, Joan Dordas, es declara content en general 
amb com han anat la temporada ja que afirma que la situació del club a principi de 
temporada era força precària i que s’ha aconseguir remuntar. Dordas, a l’hora de fer 
memòria, divideix la seva valoració en dues parts. Afirma que s’ha pogut crear una base 
que ha de ser el futur amb dos equips de futbol 7, prebenjamí i benjamí que els hi han 
donat molta satisfacció i que ha motivat la participació dels pares i els familiars dels 
nens. Pel que fa a l’equip de tercera regional grup tercer, la temporada ha estat dolenta 
en números, ja que han quedat als llocs de cua amb molta irregularitat i problemes. Tot i 
així, Joan Dordas diu que s’ha pogut formar una base amb jugadors de casa i que s’han 
plantat els fonaments per tal que l’any qe ve, amb aquesta base i algun reforç, l’equip 
pugui fer un millor paper. Cal recordar que la temporada ha acabat amb Menci Colomer 
com a entrenador i que sempre s’ha plantejat com a preparació per la temporada vinent. 


